
Yaşasın... Asfaltlar yenileniyor
Çarşamba, 20 Mayıs 2015 07:17 - 

Büyükşehir belediyemiz Fatsa’da ilk kez şehiriçi asfaltlama çalışmasına kazma vurdu.

Tam 13 ay aradan sonra şehir içinde ilk somut çalışma başlamış oldu.

Yaşasın, asfaltlarımız yenileniyor.

Bu çalışmayı görenler belki şaşırmış olabilirler. O yüzden kısa bir açıklama yapayım.

Niye, diye soranlarınız olacaktır mutlaka.

Dilimin döndüğünce anlatayım.

Fatsa’da iki yıl önce asfaltlanan ana artel caddeler sökülüp yeniden asfaltlanıyor!!!

Sakarya Caddesi ve İnönü Caddelerinin Cumhuriyet Meydanı başından başlayan söküm
çalışmaları için vatandaşlar bir merakla toplanmışlar sökülen asfalt yola bakışıyorlar. İki gün
sonrasında da dökülen yeni asfalta.

 Bilmiyorlar ki başlarına geleceği. Oysa başlarına geleceği yazının devamında görecekler.

Şaşırmak mümkün. Çünkü memlekette bu aralar çok fazla miktarda “kaynak” tartışmaları
yapılıyor ya.

Doğrusu bu tartışma boşuna.
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Gelip baksınlar Ordu’nun yerel yönetimlerine.

Bu yönetimler iki yılda bir asfalt söküp yerine yenisini yapabiliyorlarsa kaynak sorunu yok
demektir. Üretimleri güçlü demektir. O halde kaynak tartışması yapanlar Fatsa ve Ordu
belediyelerine sorsunlar, kaynak nasıl ve nereden sağlanır... öğrensinler.

Türkiyenin en küçük Büyükşehir Belediyesi olan Ordu Büyükşehir Belediyesi, böyle giderse
Fatsa’da iki yıl önce yapılan tüm asfaltları sökecek sanırım.

Çünkü yapılan iş teknik açıdan usulüne uygun yapılmamış. Kanala akacak su birikintileri, yolun
ortasında birikmiş. Yollarda göletler oluşmuş, su birikintileri oluşmuş. Bundan dolayı da
vatandaş şikayetleri çoğalmış.

İki yıl önceki asfalt çalışması Fatsa Belediyesine 35 milyona (eski parayla 35 trilyona) mal
olmamış mıydı? Belediyemizin borcu da bu yüzden çoğalmamış mıydı?

Olsun. Biz varız ya.

Büyükşehir Belediyemiz yeniden 35 milyon liralık masrafra yollarımızı daha düzgün hale
getirecek.

Bu da mesele mi? Bizim de sorun ettiğimiz şeye bakın!!!

Fatsa Belediyesinin asfalt katılım paralarını vatandaşlar daha ödemedi, üstüne birde Büyükşehir
Belediyesi katılım payı koyar işte bize kaynaaaak. Binin vatandaşın sırtına. Taşısın sizi
istediğiniz yere.

Be kuzum  her yapılan asfaltın ömrü iki yıl ise... vay geldi başımıza diyecek miyiz?
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Amaaaan!!! öyle bir şey söylemeyin. Hemen kaynak sorarlar. Biz vatandaşlar varken kaynak
sorusu sordurur muyuz? Tövbe bismillah!!!

Yeter ki hizmet yapılsın, ömrü ister iki yıl, ister oniki yıl olsun.

Şimdi gördünüz mü başımıza geleceği... Rahat rahat seyredelim, oldu mu? Görmeyenleri de
meydana davet edelim, kalabalıklaşalım, CHP’nin sloganında olduğu gibi alkışlayalım. Bu
alkışlamanın ne için yapıldığını bilen varsa bana da söylesin lütfen? Başarıyı mı alkışlıyoruz,
başarısızlığı mı...

Benden bu kadar... Yazıya devam etmek isteyen varsa buyursun devam etsin.

Ben Büyükşehir Belediyesini alkışlıyorum... Asfalt katılım payımı da saygıyla bekliyorum...

7,9’luk bir deprem olsa 

bu kadar yıkım yapmaz

“Seçim totolar” hedefe yaklaştıkça artmaya başladı.

Ordu için yeni tahminler 2-2-1...

Bu tablonun nasıl şekilleneceğini anlatmam gerekirse...  AKP 2, CHP 2, MHP 1.
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Seçim totoculara göre her gün yeni bir sonuçla karşı karşıya kalmamız mümkün.

Totocular 5-0’lık bir sonucu imkansız buluyor.

Ancak AK Parti 5. Sıra adayı Şakir Çoban tek başına 5-0 olsun istiyormuş.

Aynı partinin kulislerinden edinilen bilgilere göre 4. Sıra adayı Nilgün Tomakin hanım 4-1 olsun
istiyormuş. Bu beklenti olasılıklar dahilinde.

Bu totocular var ya, onlara göre AK Parti içindeki il merkezli etkin grup (Enver Yılmaz ve ekibi)
Nilgün hanım ve İhsan beyin gitmemesi için 2’de kalmak için çalışıyorlarmış. Haşa... Çok iddialı
bir öngörü. Böyle bir çalışmanın olasılığı çok zayıf. Kaldı ki 7,9’luk bir deprem bile böyle bir
sonuç karşısında Ordu AK Partide bu kadar yıkım yaratmaz. Faturası Enver Yılmaz’a çıkar.
Siyasi geleceği büyük yara alır. İddia anlamsız.

Fatsa ve çevre ilçelerdeki çalışmalarda da İhsan Şener’in seçilmesi için 3-2 olsun beklentisi ön
plandaymış. İnanmam. İhsan Şener bu yollara tevessül etmez. Dava adamıdır. Kurumsallığa
inanır. Parti içindeki en temiz ve en  iyi niyetli, hiç bir şaibesi olmayan, hakkında bir toplu iğne
başı kadar dedikodusu olmayan kişiliktir. Sonuç 3-2 olmaz mı, ihtimaller arasındadır.

Kulis bu. Ne zaman ne üretecekleri belli olmaz. Kendi partileri içindeki çekişmeleri de ortaya
çıkarmayı severler.

“Seçim toto”ları 7 Hazirana kadar takip etmekte fayda var. Bakalım daha neler çıkaracaklar. 
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